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第1天：吉隆坡  桃园 - 42公里 - 台北
集合于吉隆坡国际机场，飞往桃园 - 台湾。

第2天：台北 - 120公里 - 苗栗 - 48公里 - 台中
 飞牛牧场
可以在宽广的草原上尽情奔跑，还可近距离接触大自然中的农场
动物，以及体验挤牛奶等活动。
 采草莓 （赠送新台币200棌果金）

第3天：台中 - 36公里 - 彰化 - 42公里 - 台中
 鹿港小镇（含三轮车）
是清朝时中部最繁华的地方，现在已经被列为古迹保存区，来到
这里，好像穿越时空隧道，一下子来到百年前的热闹古街。

 成美文化园
日式景观的迷人绿洲、悬挂的油伞和飘落的松树小径，带您回到
过去的时代。

 逢甲夜市

第4天：台中 - 137公里 - 台北

 中社花海
是一年四季都能赏花的观光景点。郁金香（1月-3月中旬）、香水
百合（1月-5月）、彩色海芋（1月-4月）、玫瑰（全年）、菊花（1
月-6月）等各种花卉。
山地特产中心、凤梨酥DIY（伴手礼专卖店）
 四四南村
外观保有旧时风味眷村独特的建筑风貌，后方草坪为观赏台北
101的绝佳地理位置，园区内设有餐饮店家、文创与艺术展演空
间。

 饶河街夜市

第5天： 台北
 无极天元宫
前往无极天元宫走春祈福及赏樱花（花旗约为1月下旬-2月中旬）。

 淡水老街
是台北的必去景点之一，淡水阿给、铁蛋、鱼酥、鱼丸是淡水老街
的必吃美食。
天禄艺术中心、台湾品茗茶
 西门町商圈 

四四南村四四南村
Four Four South VillageFour Four South Village

第6天：台北 - 45公里 - 桃园  吉隆坡
送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

无极天元宫 / Wuji Tianyuan Temple

鹿港小镇 / Lukang Old Street



D1: KUALA LUMPUR  TAOYUAN - 42km - TAIPEI
Assemble in KL International Airport for flight to Taoyuan - Taiwan.

D2: TAIPEI - 120km - MIAOLI - 48km - TAICHUNG
 Flying Cow Ranch
It’s a place for family and friends to relax and learn about farm 
animals and also nature.

 Strawberry Picking (Free Picking Coupon NT200) 

D3: TAICHUNG - 36km - CHANGHUA - 42km - 
TAICHUNG

 Lukang Old Street (Includes Trishaw Ride)
The red-brick streets of the Lukang Old Street area are lined with 
traditional buildings and snack shops.

 Cheng Mei Cultural Park
A stunning oasis of Japanese-style landscaping, hanging oil 
umbrellas, and falling pine trails that transport you to a bygone 
era. 

 Fengchia Night Market

D4: TAICHUNG - 137km - TAIPEI
 Zhongshe Flower Garden
One of the best places to see flowers all year-round in Taiwan. Tulip 
(Jan - Mid Mar), Lily (Jan - May), Colorful Calla Lily (Jan - Apr), Rose 
(Jan - Dec), Marigold (Jan - Jun) and etc.
 Aboriginal Center, Pineapple Tart DIY (Souvenir Shop)
 Four Four South Village
It is home to cafes, arts and crafts stores, bookstores, and a 
community center. Also, it has great views of the Taipei 101.

 Raohe Street Night Market

D5: TAIPEI

 Wuji Tianyuan Temple
Visit the temple to pray for good and here is also the best spot 
for cherry blossom season (End of Jan - Mid of Feb)

 Tamsui Old Street
There are also well-complimented delectable snacks such as 
Ah Gei (bean curd) and fish ball, etc. 
 Tianlu Lucky Charm Centre, Tea Shop
 Ximending

飞牛牧场 飞牛牧场 
Flying Cow RanchFlying Cow Ranch

D6: TAIPEI - 45km - TAOYUAN  
KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable 
memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.

台北 台北 TaipeiTaipei桃园 桃园 TaoyuanTaoyuan

彰化 彰化 ChanghuaChanghua

苗栗 苗栗 
MiaoliMiaoli

台中 台中 
TaichungTaichung

成美文化园 / Cheng Mei Cultural Park



酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1
台北（1 晚） 
Taipei (1 Night)

趣淘漫旅酒店或同级
Cham Cham Hotel or similar - 机上用餐

MOB
✗

D2
台中（2 晚）
Taichung ( 2 Nights )

公园智选假日酒店或同级
Holiday Inn Express Taichung Park or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D3
酒店 
Hotel ✓ ✗

D4
台北（2 晚）
Taipei (2 Nights)

德立庄酒店或同级
Midtown Richardson Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✗

D5
酒店 
Hotel ✗ ✓

D6 - - 酒店 
Hotel ✗ 机上用餐

MOB

•飞牛牧场
•三轮车游鹿港小镇
•成美文化园，日本造景庭院
•逢甲夜市
•中社花海
•四四南村
•无极天元宫祈福及赏樱花
•淡水老街
•西门町商圈
•采草莓体验
•凤梨酥DIY

• Flying Cow Ranch
• Lukang Old Street Tour By Trishaw Ride
• Cheng Mei Cultural Park, Japanese-style Landscaping
• Fengchia Night Market
• Zhongshe Flower Garden
• Four Four South Village
• Wuji Tianyuan Temple
• Tamsui Old Street
• Ximending
• Strawberry Picking Experience
• Pineapple Tart DIY

行程亮点
HIGHLIGHT

日式烧烤 / 瓮窑鸡 / 新千叶火锅自助吃到饱（C餐） Japanese BBQ / Urn-roasted Chicken / Steamboat Buffet美食
GOURMET

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance - It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice. 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Taiwan Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping 

stops but are not obligated to purchase anything. UVSB reserves the right to collect a penalty 
should any tour member fail to visit the specified shopping stops

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。 
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

  台湾团 - 附加条规: 
1.	所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3.	团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站，但不强制购买任何商品。若任何团员没有停

留在有关地点，UVSB有权利征收额外款项。

For Agent Use Only:

Updated Date: APR 2024

Tentative Flight Details - Subject to Change

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

日式烧烤 / Japanese BBQ
采草莓 / Strawberry Picking

新千叶火锅自助吃到饱（C餐) / Steamboat Buffet


